

Tuition, fees and discounts for School Year 2025-2026		الرسوم الدراسية ورسوم الخدمات والخصومات للعام الدراسي 2025-2026	
Discounts		الخصومات	
Brotherhood Discount		خصم الاخوة	
<ul style="list-style-type: none"> A discount is granted according to the table below for students of the same parent: 		<ul style="list-style-type: none"> يمنح خصم حسب الجدول التالي للطلبة التابعين لنفسولي الأمر: 	
Brother #	+4	3	2
Discount %	10%	7.5%	5%
Early Payment Discount		خصم السداد المبكر	
<ul style="list-style-type: none"> A 10% discount is granted when 100% of the tuition is paid before the end of the 1st study week. 		<ul style="list-style-type: none"> يمنح خصم قدره (10%) عند سداد كامل الرسوم الدراسية قبل نهاية الأسبوع الدراسي الأول. 	
General Terms for Tuition and Discounts		الشروط العامة الخاصة بالرسوم والخصومات	
<ul style="list-style-type: none"> VAT is applicable to those who are eligible. The discounts mentioned above apply to tuition fees only and do not cover any other fees such as registration fees, entrance examination fees, etc. When a student is enrolled during the academic year, the tuition fees are calculated based on the number of remaining days according to the official academic calendar approved by the Ministry of Education for that same year. The cost of books is calculated separately. 		<ul style="list-style-type: none"> تطبق ضريبة القيمة المضافة لمن تنطبق عليهم. الخصومات أعلاه تطبق على الرسوم الدراسية فقط ولا تشتمل أي رسوم أخرى مثل رسوم التسجيل، رسوم اختبار القبول، وغيرها. عند تسجيل الطالب خلال العام الدراسي، يتم احتساب الرسوم الدراسية على أساس عدد الأيام المتبقية، حسب التقويم الدراسي المعتمد من وزارة التعليم لنفس العام ، ويتم احتساب رسوم الكتب بشكل منفصل. 	
Tuition and fees for School Year 2025-2026		الرسوم الدراسية ورسوم الخدمات للعام الدراسي 2025-2026	
Grade	Pre-KG روضة تمهيدي	KG I, KG II روضة مستوى ثانى وثالث	Grade 1 to 3 الصف 1 الـ 3
Base Tuition	₼ 13,500.00	₼ 16,500.00	₼ 17,500.00
Tuition for current students with early payment of full	₼ 12,150.00	₼ 14,850.00	₼ 15,750.00
Installment Option (tuition can be divided into 2 payments, 1st payment should be at least 50% of base tuition)		الرسوم الدراسية للطلبة الحاليين مع خصم السداد المبكر 10% لـ كـامل الرسوم الدراسية	
1st payment should be at least 50% of base tuition	₼ 6,750.00	₼ 8,250.00	₼ 8,750.00
1st Payment Due Date		تاريخ استحقاق الدفعة الأولى	
2nd Payment Due Date		تاريخ استحقاق الدفعة الثانية	
Service		الخدمة	
Assessment		التقييم	
Re-Assessment		إعادة التقييم	
New Registration		التسجيل الجديد	
Re-Registration		إعادة التسجيل	
<p>*The tuition fees include all the books and textbooks required for the academic year.</p> <p>*Tuition & fees are VAT exclusive.</p> <p>VAT is applicable to the students to whom it applies.</p>		<p>الرسوم الدراسية تشمل قيمة كافة الكتب والدفاتر الازمة للعام الدراسي.</p> <p>الرسوم غير شاملة ضريبة القيمة المضافة.</p> <p>سيتم إضافة القيمة المضافة للطلبة الذين تطبق عليهم.</p>	

